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Tym razem Edin Dzeko był bohaterem "Szkoły kibicowania", inicjatywy

Roma Cares przeznaczonej dla najmłodszych uczniów szkół. Przy tej okazji

Bośniak udzielił wypowiedzi dla oficjalnej strony klubu.

 

- Pięknym jest tu być, dzieci są przyszłością. Byłem dzieckiem tak jak wy,

wychowywałem się ze swoimi rówieśnikami. Szanujcie siebie i pomagajcie sobie

nawzajem i nie zaniedbywujcie nauki!

 

Dzeko mówił też o meczu z Fiorentiną:

- Mamy za sobą świetną serię sześciu zwycięstw, ale teraz liczy się tylko jutrzejsze

spotkanie, które będzie trudne, gdyż zagramy przeciwko wielkiemu zespołowi, który

gra świetną piłkę. Jutro zagramy u siebie, kluczowym będzie wsparcie kibiców, my

postaramy się dać maksimum. Wszystko jest nadal otwarte, ale ważna będzie

wygrana w tym meczu.
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